

第十九课 面试的句子

学生姓名:

中文	英文	speaking
21世纪初以来, 中国的经济有了很大的发展。	Since the beginning of the 21st century, China's economy has developed greatly.	
不少跨国公司纷纷进入中国, 吸引了世界各地不少的人才。	Many multinational companies have entered China one after another. They have attracted many talents from all over the world.	
这些人才包括了一些在西方国家学有所成的中国留学生。	These talents include some Chinese students who have successfully studied in Western countries.	
王教授回到中国以后不久, 就开始上网查资料、找工作。	Not long after Professor Wang returned to China, he began to look up information and find jobs online.	
小白学成归国以后, 去过几家公司实习, 但是都不太满意。	After Little Bai completed his studies and returned to China, he went to several companies for internships, but he was not very satisfied.	
小白昨天面试以后, 刚回到家里就接到高先生的电话。	Little Bai received a call from Mr. Gao as soon as he got home after the interview yesterday.	
我上个星期申请了一个跨国公司的国际部销售经理的工作。	I applied for a job as a sales manager in the international department of a multinational company last week.	
我越紧张就越解释不清楚, 最后拿出来公司寄给我的录用通知。	The more nervous I was, the more I couldn't explain clearly. Finally, I took out the employment notice sent to me by the company.	
总经理听着听着, 突然笑着问我说我最大的缺点是什么。	The general manager listened, and suddenly smiled and asked me what my biggest shortcoming was.	
一个优秀的管理人材, 应该能好好地(的)安排自己的时间。	An excellent management talent should be able to arrange his time well.	
你同意常常熬夜加班工作的人往往不是善于休息的人吗?	Do you agree that people who often stay up late and work overtime are often not good at rest?	